
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 18. marts 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 784
Ifølge en artikel bragt i Altinget den 6. marts 2025 ”Udbryderforbund venter stadig på god
kendelse efter tre år: ”En hån mod foreningsdanmark”, beskrives det, at Justitsministeriet 
allerede anerkender, at Dansk Sportsskytte Forbund opfylder de nødvendige krav for at 
blive optaget på våbenbekendtgørelsen. På trods af dette, er ansøgningen endnu ikke 
blevet færdigbehandlet efter næsten tre år. Vil ministeren redegøre for årsagen til den 
lange sagsbehandlingstid, når Justitsministeriet allerede har anerkendt, at Dansk Sports
skytte Forbund lever op til de nødvendige krav? Kan ministeren endvidere redegøre for 
de interne procedurer, vurderinger og andre forhold i ministeriet, der har haft betydning 
for sagsbehandlingstiden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Steffen Larsen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på steffen.larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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